

丙纶单丝

产品名称	丙纶单丝
公司名称	南通新帝克纺织化纤有限公司销售部
价格	18.00/kg
规格参数	
公司地址	南通市港闸经济开发区天通路68号
联系电话	0515-85565168 13646271917

产品详情

丙纶单丝/polypropylene monofilament yarn

产品简介/ Introduction of products 公司生产的聚丙烯（丙纶）单丝经过单丝生产工艺改造，具有强力高，断伸小的性能。公司有大直径聚丙烯单丝生产线12条，年产量1300吨，单丝直径在0.08-2.0mm（60-32000D）范围内可调，经过化学及物理改性后，可应用于滤布、滤网、织带、混凝土增强纤维等多个方面。产品调色范围广，可满足不同客户需求，拥有相关专利3项。

Polypropylene monofilament with high strength, minor elongation and other characteristics through reforming production method. We have 12 production lines for producing major diameter polypropylene monofilament, annual production is 1300 tons, diameter is from 0.08mm to 2.0mm (60-32000D), hundreds of colors, also can according to customers requirements, can be used in filtration cloth, filtration mesh, webbing, fiber reinforced concrete and so on. About polypropylene monofilament we own three related patents.

规格表/Table

品种Product	直径 (mm)) Dia	纤密度 (D) D enier	包装方式 Manner of packing
	0.10	60	纸管或塑料管 Paper or plastic bobbin

丙纶			
单丝	0.12	90	纸管或塑料管 Paper or plastic bobbin
polypropylene monofilament	0.15	150	纸管或塑料管 Paper or plastic bobbin
	0.18	200	纸管或塑料管 Paper or plastic bobbin
	0.20	250	纸管或塑料管 Paper or plastic bobbin
	0.25	400	塑料管 plastic bobbin
	0.28	500	塑料管 plastic bobbin
	0.30	580	塑料管 plastic bobbin
	0.35	780	塑料管 plastic bobbin
	0.40	1000	塑料管 plastic bobbin
	0.50+	1600+	塑料管 plastic bobbin

